
PROTOKÓŁ  nr LXXIX/10 
z  LXXIX Sesji Rady Gminy Ełk 

odbytej 
24 czerwca 2010 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ełk 
                                                                                 /Sesja zwołana w trybie zwyczajnym/ 

 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski o godz. 12:00 otworzył sesję                   
i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie          
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
 

/listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/ 

 

  Ponadto udział w sesji wzięli: Wójt Gminy Ełk  - Antoni Polkowski, Skarbnik 
Gminy - Janina Słomkowska oraz radca prawny Andrzej Chmielecki. 
 

II. Przedstawienie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski przypomniał, że porządek 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco: 
 
 

    I.   Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

II.  Przedstawienie porządku sesji. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

IV. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Ełk  

V. Głosowanie nad  uchwałami: 
 
1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na komunalizację udziału w nieruchomości. 
2. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zespołu zabudowy letniskowej w obszarze wsi Chrzanowo zwanego 
„Kompleks Letniskowy Chrzanowo”. 
3. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
terenu  położonego w obrębie  Mrozy Wielkie, gm. Ełk. 
4.  Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr LIV/475/2009 Rady Gminy Ełk z dn. 26 
czerwca 2009 r., Nr LVI/494/2009 z dn. 28 sierpnia 2009 r., Nr LIV/476/2009 z dn. 26 
czerwca 2009 r. oraz Nr LVI/495/2009 z dn. 28 sierpnia 2009 r. 
5. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk dla terenu położonego w obrębie 
Konieczki, obejmującego działki o nr ewid. 92/1, 92/19, 92/21 oraz cześć działki Nr ewid. 
92/22. 
6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  terenu  położonego w obrębie  Konieczki, 
obejmującego działki o nr ewid. 92/1 92/19, 92/21 oraz cześć działki Nr ewid. 92/22  
7. Uchwała w sprawie nadania imienia ks. Jana Twardowskiego Szkole Podstawowej w 
Zespole Szkół Samorządowych w Woszczelach. 
8. Uchwała w sprawie nadania imienia ks. Jana Twardowskiego Gimnazjum w Zespole 
Szkół Samorządowych w Woszczelach. 
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9. Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr LXVI/550/2009 z dn. 29 grudnia 
2009 r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Ełk z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego nas 
2010 r. 
10. Uchwała w sprawie zmian w statucie Gminy Ełk. 
11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ełk na 2010 r. 

 

VI. Interpelacje i zapytania radnych Gminy Ełk. 

VII. Wolne wnioski. 

VIII.  Zamknięcie obrad.                                                                                   

 
Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych lub gości 

chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku 
obrad.  
 
Wójt Gminy Ełk Antoni Polkowski zgłosił wniosek:  

DDooddaaćć  ddoo    ppoorrzząąddkkuu  oobbrraadd::  

1. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ełku 

2. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Mrozy 
Wielkie, gmina Ełk stanowiącego działkę o Nr ewid. 88. 

3. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Regiel , gm. Ełk. 
4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowej. 

  
RRaaddnnaa  KKaattaarrzzyynnaa  PPooddbbiieellsskkaa;;  zgłosiła formalny wniosek o udzielenie głosu 
mieszkańcom Mrozów Wielkich.  

 

Głosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmianGłosowanie nad wprowadzeniem zmian::::    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.Zmiany zostały przyjęte.    
    
Głosowanie nad wnioskiem:Głosowanie nad wnioskiem:Głosowanie nad wnioskiem:Głosowanie nad wnioskiem:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Wniosek został przyjętyWniosek został przyjętyWniosek został przyjętyWniosek został przyjęty....    
    
Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad przyjęciem nowego porprzyjęciem nowego porprzyjęciem nowego porprzyjęciem nowego porządku:ządku:ządku:ządku:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Porządek został przyjęty.Porządek został przyjęty.Porządek został przyjęty.Porządek został przyjęty.    
    

Głos zabrali mieszkańcy z Mrozów Wielkich, zamieszkali przy ul. Zielonej. 
Podczas deszczu droga jest strasznie zalewana i przelewa się na sąsiednie działki. 
Trzeba zrobić dobrą, porządna meliorację. Mieszkańcy chcieli uzyska konkretny 
termin wykonania odwodnienia. 

Wójt wyjaśnił, że droga została podniesiona, bo była zalewana przez sąsiednie 
działki. Mieszkańcy podczas budowania domów poprzerywali dreny. Ulica Zielona 
będzie robiona dopiero gdy zejdzie woda. 

Radna Podbielska dodała, że był tam drenaż poniemiecki, który nie widniał    
w ewidencji. 
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III. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 
Przewodniczący Rady Gminy Ełk Mirosław Świderski przypomniał, że 

protokół  z poprzedniej sesji  LXXVIII był wyłożony do wglądu. Jednocześnie zwrócił 
się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wnieść jakieś zmiany do 
protokołu. Radny Bogdan Jurczyk zwrócił uwagę, że w zapisanej interpelacji należy 
dokonać zmiany. Przystąpiono do głosowania nad protokołem. 

 

/w tym momencie do obrad dołączył jeden radny, aktualny stan -15/ 

 

a) Protokół nr LXXVIII 
 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:Głosowanie nad przyjęciem protokołu:    
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos0 , wstrzymało głos----2222. . . .     
Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.Protokół został przyjęty.    
 

IV. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy 

 

 Wójt Gminy Ełk Antoni Polkowski przedłożył Radzie informację na temat swojej 
działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

/ sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 

  

V. Głosowanie nad uchwałą 

 

1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na komunalizację udziału w nieruchomości. 
 

Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 
Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

/w tym momencie obrady opuściło 2 radnych, aktualny stan -13/ 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11112222, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----1111. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

2. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zespołu zabudowy letniskowej w obszarze wsi Chrzanowo zwanego 

„Kompleks Letniskowy Chrzanowo”. 
 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
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3. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

terenu  położonego w obrębie  Mrozy Wielkie, gm. Ełk. 
 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

4.  Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr LIV/475/2009 Rady Gminy Ełk z dn. 26 

czerwca 2009 r., Nr LVI/494/2009 z dn. 28 sierpnia 2009 r., Nr LIV/476/2009 z dn. 26 

czerwca 2009 r. oraz Nr LVI/495/2009 z dn. 28 sierpnia 2009 r. 
 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11111111, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----1111, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----1111. . . .     
UUUUchwała została podjęta.chwała została podjęta.chwała została podjęta.chwała została podjęta.    
 

5. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk dla terenu położonego w obrębie Konieczki, 

obejmującego działki o nr ewid. 92/1, 92/19, 92/21 oraz cześć działki Nr ewid. 92/22. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11111111, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----1111, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----1111. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu  położonego w obrębie  Konieczki, 

obejmującego działki o nr ewid. 92/1 92/19, 92/21 oraz cześć działki Nr ewid. 92/22  
 

/w tym momencie do obrad dołączyło 2 radnych, aktualny stan -15/ 

Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 
Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----14141414 przeciw przeciw przeciw przeciw----1111, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
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Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
7. Uchwała w sprawie nadania imienia ks. Jana Twardowskiego Szkole Podstawowej w 

Zespole Szkół Samorządowych w Woszczelach. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----15151515 przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

8. Uchwała w sprawie nadania imienia ks. Jana Twardowskiego Gimnazjum w Zespole 

Szkół Samorządowych w Woszczelach. 
 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----15151515 przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

9. Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr LXVI/550/2009 z dn. 29 grudnia 

2009 r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Ełk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego nas 

2010 r. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11115555 przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

10. Uchwała w sprawie zmian w statucie Gminy Ełk. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----15151515 przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
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11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ełk na 2010 r. 

 
Uchwała była omawiana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy. 

Uzyskała pozytywną opinię. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----14141414 przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----1111. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
    
12. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku. 

 
Uchwałę omówił Adam Ostrowski. W związku ze zmianą ustawy o finansach 

publicznych konieczne jest dokonanie zmiany zapisu w statucie. Przewodniczący 
Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma pytania odnośnie 
przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do głosowania nad 
uchwałą. 

 

GGGGłosowanie nad uchwałą:łosowanie nad uchwałą:łosowanie nad uchwałą:łosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----15,15,15,15, przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie Mrozy Wielkie, gmina 

Ełk stanowiącego działkę o Nr ewid. 88. 
 
Uchwałę omówiła Monika Szczepanik. Wnioskodawca zobowiązał się do 

pokrycia wszystkich kosztów. Na terenie zapisanym w uchwale ma powstać 
zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma 
pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do 
głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11115,5,5,5, przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

14. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w części wsi Regiel , gm. Ełk. 
 
Mieszkańcy Regla wystąpili z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy. Ulica będzie 

nosiła nazwę „Jurajska”. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 
spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku 
pytań przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11115,5,5,5, przeciw przeciw przeciw przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
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15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości gruntowej. 

 
Wójt wyjaśnił, że planuje zakup ziemi w Oraczach od ANR o łącznej powierzchni 

21,8865 ha.. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych 

ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono 
do głosowania nad uchwałą. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11115,5,5,5, przeci przeci przeci przeciwwww----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

VI. Interpelacje i zapytania radnych 

 
Radna Katarzyna Podbielska zgłosiła interpelacje następującej treści: 
 
- zgłosiła, że firma BOR-Gaz dokonywała już jakiś pomiarów w świetlicy w Mrozach 
- podcięcie krzaków, które zasłaniają znak z ograniczeniem prędkości przy szkole            
w Mrozach Wielkich 
- poprosiła również o konkretyzowanie odpowiedzi na interpelacje 
 
Radna Teresa Cybulko zgłosiła interpelacje następującej treści: 

 
- zapytała, czy będzie robiona droga asfaltowa za jeziorem w Oraczach? 
 

Radna Krystyna Rusiecka zgłosiła interpelacje następującej treści: 
 

- Janisze – naprawa drogi 
- podmyte płytki w Janiszach 
- chodnik w Stradunach przy ul. Kajki, poprawić (przy kiosku ruchu) 
- zmiana rozkładu jazdy PKS by zajeżdżały na pętlę przy ul. Kajki w 

Stradunach 
 
Radna  Danuta Pawłowska zgłosiła interpelacje następującej treści: 

 
- podcięcie drzew ze zwyżki w parku w Nowej Wsi Ełckiej 
- oświetlenie – brak oprawy na latarni w parku w Nowej Wsie Ełckiej 
- ograniczenie prędkości- na ul. Kajki w Nowej Wsi Ełckiej 

 
Radny Bogdan Jurczyk zgłosił interpelacje następującej treści: 
 

- zwrócił uwagę na złą jakość wykonywanych napraw dróg, ze sprawozdania 
wynika, że drogi były robione, a ciągle pozostały dziury, czy gmina zapłaciła 
już za to, skoro nie została wykonana praca do końca? 

- dlaczego w odp. na interpelację napisano, że naprawa drogi zostanie 
wykonana do końca czerwca br. skąd taki poślizg, zawsze było do końca 
maja? 

- zadania z funduszu sołeckiego, czy są zlecane jakimś podwykonawcom, na 
jakich zasadach jest to wykonywane? 

- skoszenie chodnika w Chełchach 
 
Radna  Elżbieta Truszkowska zgłosiła interpelacje następującej treści: 
 
- usuniecie uschniętego klonu przy ul. Kajki w Stradunach 
- pochylone drzewo przy ul. Kościuszki w Stradunach  
- w związku z dożynkami prośba o oświetlenie ul. Kościuszki 
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Radny Jerzy Kulik zgłosił interpelacje następującej treści: 
 

-  droga w Siedliskach została podsypana i okoliczni mieszkańcy są przez to 
zalewani, prośba o nowe wytycznie drogi, bo jest na prywatnym gruncie 
- brak odwodnienia chodnika w Siedliskach, woda ścieka do budynków 
- dlaczego rowy nie są meliorowane przy radnym w Siedliskach, czy jest to 

robione specjalnie? 
 
Radny Stefan Żyluk zgłosił interpelacje następującej treści: 
 
- Mostołty MZK, postawić drugi znak „na żądanie”, dodatkowy przystanek 
- zalane łąki w Suczkach, czy jest możliwe jakieś umorzenie podatku w związku              
z tym? 
Wójt powiedział, że odda siano ze swoich 8 ha. Skarbnik wyjaśniła, że umorzenie 
podatku związane jest z określonymi przepisani w ordynacji podatkowej. 
Mieszkańcy mogą składać wnioski. 
 

VII. Wolne wnioski 

 
Sołtys wsi Małkinie: 

- wyjazd z drogi gminnej na wojewódzką, wycięcie krzaków przy wyjeździe, 
pobocza 

- wycięcie krzaków przy jeziorze, za zakręcie, bo nie widać drogi z Grabnika  
- przepust w stronę Bień załamany, naprawa 

 
Sołtys wsi Giże – Brodowo: 

- podmyte przepusty w Giżach, zrobić porządne z kamienia 
- dodać dwa dodatkowe przepusty w samych Giżach 
- droga do remontu w Giżach 
- droga jest wytyczona na polach rolników należy ją przesunąć 

 
Sołtys wsi Szeligi- Buczki: 

- droga asfaltowa do hotelu „Gryfia” – 5 dziur 
- wzmocnienie zakrętu do Buczek 

 
Sołtys wsi Mołdzie: 
-co dalej ze świetlicą, kto będzie za nią odpowiedzialny? 
 
Sołtys wsi Przykopka: 
- wycięcie krzaków przy drodze 
- dziki wyrządzają szkody, do kogo zgłaszać się po odszkodowanie? 
Wójt wyjaśnił, że trzeba pisać wniosek do gminy o odszkodowanie. 
 
Sołtys wsi Chełchy: 

- podsypanie żwiru przy sklepie 
 
Sołtys wsi Bajtkowo: 
- uzupełnienie oświetlenia  
 
Sołtys wsi Rożyńsk: 
- przeniesienie poczty do Ełku 
- wykoszenie drogi przy szkole, bo nie ma własciciela 
 
Sołtys wsi Woszczele: 
- pomalowanie przystanku 
- postawienie kosza na  śmieci na przystanku 
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- przejście dla pieszych koło sklepu 
- chodnik do ośrodka zdrowia 
- droga od szkoły do pętli, jest znak 8 ton, co zrobić by autobusy PKS nie jeździły po 
tej drodze? 
Wójt poprosił o to by do niego zgłaszać, godzinę i dzień, kiedy takie autobusy 
przejeżdżają. 
- problem z wieszaniem ogłoszeń na drzewach, co z tym robić? 
- skarga na złą jakość wykonywanych napraw dróg 
 
Sołtys wsi NWE: 
- zawalony przepust melioracyjny 
 

VIII. Zamknięcie obrad  

          

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godz. 14:30 
zamknął sesję.   
 

 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 

                    Joanna Krzemińska                                 Mirosław Świderski 


